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P r o t o k ó ł  Nr 71/2023 
 

z LXXI Sesji Rady Gminy Skołyszyn, która odbyła się w dniu 30 maja 2023 r. w budynku 

Gminnego Ośrodka Kultury i Czytelnictwa w Skołyszynie. 
 

Sesja rozpoczęła się o godz. 900 i trwała do godz. 1015. 
 

W sesji udział wzięli: 
 

I. Radni Rady Gminy: 

1. Bogusław Ciołkosz  
2. Zdzisław Dąbrowski, 

3. Małgorzata Dyda  

4. Kazimierz Goleń, 

5. Wiesław Hasiak. 

6. Józef Kielar, 

7. Janusz Łyszczarz, 

8. Dariusz Łyszczarz, 

9. Stanisława Nigborowicz, 

10.  Krzysztof Sarnecki, 

11. Andrzej Świerzowski, 

12. Władysław Trzeciak  

13. Stanisław Wojdyła, 

14. Dorota Woźniak. 

 

Nieobecni: 

1.  Roman Klisiewicz. 

Sołtysi: 

1. Wiesław Panek 

 

II. Ponadto uczestniczyli: 

1. Andrzej Czernecki – Przewodniczący Zarządu ZGDW w Jaśle  

2. Bogusław Kręcisz - Wójt Gminy Skołyszyn, 

3. Paweł Gutkowski – Zastępca Wójta Gminy Skołyszyn  

4. Jacek Kędzior - Skarbnik Gminy Skołyszyn, 

5. Izabela Jankowska-Zawada – Sekretarz Gminy Skołyszyn  
 

 

Ad 1  Otwarcie sesji. 

 

Pan Dariusz Łyszczarz – Przewodniczący Rady Gminy Skołyszyn otworzył sesje i jej 

przewodniczył.  
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Ad 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że obrady są prawomocne, 

bowiem na 15 Radnych obecnych było 12. 

 

Ad 3 Przyjęcie porządku obrad. 
 

Pan Dariusz Łyszczarz Przewodniczący Rady Gminy Skołyszyn odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym, oraz z wykonania 

uchwał. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” 

na lata 2022-2030 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz regulaminu tego handlu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Skołyszyn na 2023 rok. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

11. Zamkniecie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał głosowaniu porządek obrad. W głosowaniu udział wzięło 12 

radnych, „za” głosowało 12 radnych, „przeciw” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych.  

Radni jednogłośnie przyjęli nowy porządek obrad. 
 

Ad 4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Pan Dariusz Łyszczarz  Przewodniczący Rady Gminy Skołyszyn poddał głosowaniu protokół  

z poprzedniej sesji. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, „za” głosowało 12 radnych, „przeciw” głosowało  

0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych.  
 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Ad 5 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym, oraz  

z wykonania uchwał. 

 

Pan Bogusław Kręcisz Wójt Gminy Skołyszyn przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta 

Gminy w okresie międzysesyjnym, oraz sprawozdanie z wykonania uchwał. 

 

Brak pytań i uwag do sprawozdania. 

 

Do obrad dołączyli Radni Józef Kielar i Krzysztof Sarnecki.   
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Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego „Dorzecze 

Wisłoki” na lata 2022-2030. 

 

Pani Izabela Jankowska-Zawada Sekretarz Gminy Skołyszyn odczytała projekt uchwały. 

 

Pan Dariusz Łyszczarz  Przewodniczący Rady Gminy Skołyszyn otworzył dyskusję, oddając glos 

Panu Andrzejowi Czerneckiemu  Przewodniczącemu Zarządu Związku Gmin Dorzecza Wisłoki 

w Jaśle.  

 

Pan Andrzej Czernecki podziękował za zaproszenie na obrady sesji Rady Gminy Skołyszyn 

następnie przedstawił założenia projektu uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

wyjaśniając  że głównym celem jest  pozyskiwanie funduszy na realizację zadań przy użyciu 

potencjału Gmin należących do ZGDW.  Wspomniał o współpracy z samorządem Mielca, aby 

wzmocnić potencjał Gmin zrzeszonych co służyć ma udziałowi w wielkich projektach.  

Strategia stanowi dokument oddolny uwzględniający realia 35 samorządów których dotyczy. 

Uchwalając tą Strategię mamy szanse na dodatkowe punkty w staraniach o pozyskanie funduszy 

zewnętrznych.   

 

Pan Bogusław Ciołkosz Radny Rady Gminy wyraził nadzieje na to, że pozostałe samorządy 

partycypujące w Strategii również przyjmą ten dokument. Złożył również podziękowania na ręce 

Pani Izabeli Jankowskiej-Zawada Sekretarz Gminy Skołyszyn za wkład w tworzeniu tej Strategii.  

 

Pani Izabela Jankowska Zawada podziękowała za  słowa uznania, zaznaczyła, że takie dokumenty 

są niezbędne do tego, aby pozyskiwać środki zewnętrzne. Zaręczyła, że nie jest to ostatnia 

Strategia jaką Rada Gminy przyjmuje.   

 

Pan Bogusław Kręcisz Wójt Gminy Skołyszyn podzielił zdanie Pani Sekretarz wyjaśniając, że 

kolejną strategia będzie Miejski Obszar Funkcjonowania (MOF), aby nie tracić szans na środki 

zewnętrzne.   

 

Pan Andrzej Czernecki również podziękował Pani Sekretarz za emocjonalne zaangażowanie, 

wnikliwa analizę i twórcze uwagi. Dodał, że Strategia to proces nie tylko dokument. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał głosowaniu projekt uchwały. W głosowaniu udział wzięło 

14 radnych, „za” głosowało 14 radnych, „przeciw” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

 

Rada Gminy Skołyszyn jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LXXI/440/23 w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwoju Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” na lata 2022-2030 

 

Pan Andrzej Czernecki podziękował za jednomyślność w przyjęciu uchwały.  

 

Ad 7 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników oraz regulaminu tego handlu. 
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Pani Izabela Jankowska-Zawada Sekretarz Gminy Skołyszyn przedstawiła projekt uchwały. 

 

Pan Dariusz Łyszczarz  Przewodniczący Rady Gminy Skołyszyn otworzył dyskusję. Brak pytań  

i uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał głosowaniu projekt uchwały. W głosowaniu udział wzięło 

14 radnych, „za” głosowało 14 radnych, „przeciw” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

 

Rada Gminy Skołyszyn jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LXXI/441/23 w sprawie wyznaczenia 

miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

regulaminu tego handlu. 

 

Ad 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Skołyszyn na 2023 

rok. 

 

Pan Jacek Kędzior Skarbnik Gminy Skołyszyn przedstawił projekt uchwały. 

 

Pan Bogusław Kręcisz  wyjaśnił, że kwota w wysokości 20 tyś zł przeznaczona zostanie na 

zagospodarowanie działki w związku dostosowaniem terenu pod budowę bezpiecznego przejścia 

dla pieszych w obrębie Szkoły Podstawowej w Kunowej. 

 

Obrady opuścił Radny Józef Kielar. 

 

Pan Dariusz Łyszczarz  Przewodniczący Rady Gminy Skołyszyn otworzył dyskusję.  Brak pytań 

i uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał głosowaniu projekt uchwały.  W głosowaniu udział wzięło 

13 radnych, „za” głosowało 13 radnych, „przeciw” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

 

Rada Gminy Skołyszyn jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LXXI/442/23 w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Skołyszyn na 2023 rok. 

 

Ad 9 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Na ręce Przewodniczącego Rady Gminy  Skołyszyn złożono jedną interpelację.  

 

Ad 10 Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

 

Pan Dariusz Łyszczarz Przewodniczący Rady Gminy Skołyszyn odczytał pismo skierowane do 

Rady Gminy w związku z wnioskami jakie mieszkańcy wsi Przysieki złożyli do Wójta Gminy 

Skołyszyn. Wnioski dotyczą przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego umożliwiających rozbudowę dwóch przedsiębiorstw tj. 

Fabryka Armatur JAFAR S.A. i Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowe „RADO” Sp. j. 
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Pan Dariusz Łyszczarz Przewodniczący Rady Gminy Skołyszyn przekazał, że najlepszym 

sposobem do wypracowania wspólnego stanowiska będzie spotkanie mieszkańców wsi Przysieki  

z przedstawicielami Gminy oraz przedstawicielami przedsiębiorstw. 

 

Pan Bogusław Ciołkosz  przekazał, że podczas zebrania Rady Sołeckiej wsi Przysieki poruszony 

został ten temat. Wyrażają oni stanowisko że rozwój wsi jest ważny i ma pozytywny wpływ na 

społeczność jednak, aby uniknąć wątpliwości co do negatywnego wpływu inwestycji na 

środowisko ważne jest aby zorganizować spotkanie zainteresowanych mieszkańców  

z przedstawicielami z ramienia Fabryki Armatur Jafar S.A. W kwestii Przedsiębiorstwa „RADO” 

Sp. j. oddziaływanie jest zdecydowanie mniejsze.  

 

Pan Dariusz Łyszczarz Przewodniczący Rady Gminy Skołyszyn dodał, że ważnym jest, aby takie 

inwestycje nie budziły kontrowersji wśród mieszkańców. Zakłady produkcyjne z terenu gminy 

Skołyszyn niewątpliwie stanowią część społeczności i należy je traktować jako jej pełnoprawnych 

członków.  

Pan Wiesław Panek sołtys wsi Przysieki potwierdził słowa Radnego Bogusława Ciołkosza  

o słuszności zwołania zebrania wiejskiego aby rozwiać wątpliwości co do planowanych inwestycji 

z ramienia Fabryki Armatur JAFAR S.A. i Przedsiębiorstwa Produkcyjno-Handlowego „RADO” 

Sp. j. 

 

Pan Bogusław Kręcisz Wójt Gminy Skołyszyn potwierdził, ze w najbliższym czasie zostanie 

zwołane zebranie wiejskie w tej sprawie. Dodał, że w tej sprawie należy wysłuchać każdej ze 

stron. 

 

Pan Bogusław Ciołkosz podziękował za rozstrzygnięcie przetargu na budowę sali gimnastycznej 

przy Szkole Podstawowej w Przysiekach.  

  

Ad 11 Zamknięcie sesji.  
 

Z uwagi na wyczerpany porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy Skołyszyn zamknął 

posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:       Przewodniczący obrad: 

 

Śmigacz Karolina        Dariusz Łyszczarz 

Treść wystąpień prelegentów odzwierciedla nagranie obrad opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej 

Gminy Skołyszyn. 

 

 

 

 

 


